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Από το υπ'αριθ. 3 / 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 
Αρ. απόφ.94/97 
 

Π ε ρ ί λ η ψ η: 
«Εγκριση τροποποίησης προϋπολογισμού 
Δήμου έτους 1997».  

 
 
 Σήμερα 3 Φεβρουαρίου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 30-1-97 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και επί συνόλου 25 μελών 
βρέθηκαν παρόντα 21 μέλη. 
 

 Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

 
1. Κ.  Ασλάνογλου 1. Μ. Ποτουρίδης  -------------------- 
2. Ι. Κουρουζίδης 2. Α. Δελαβερίδης   
3. Κ. Κόλβατζης 3. Δ. Αδάμου   
4. Κ.  Βαφείδης 4. Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα   
5. Θ.  Τέτος      
6. Ε. Λελεκάκης      
7. Κ. Πουλασουχίδης      
8. Π. Καρασαββίδου                                                       Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές    Γ. Μπαλτζής 

10. Α. Μαρκούλης    Λ. Χατζηγεωργίου 
11. Α. Καραντουμάνης    Θ. Δεμερτζής 
12. Λ. Τάκης  
13. Ε. Παναγιωτίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας  
14. Ο. Σιδηρόπουλος διάταξης αποχώρησε ο  κ. Χ. Παπαγεωργίου. 
15. Ε. Σοφιανίδης Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 52 /97  απόφασης 
16. Χ. Παπαγεωργίου αποχώρησαν οι  κ.  κ.  Π. Καρασαββίδου και Α. 
17. Β. Τσίλης Μαρκούλης.  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 55/97 
18. Γ. Χιονίδης απόφασης αποχώρησαν οι κ. κ. Ο. Σιδηρόπουλος και 
19. Δ. Ζαμάνης Γ. Χιονίδης. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 56/97 
20. Μ. Αδαλόγλου απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Βαφείδης. Κατά τη 
21. Π. Αγαθαγγελίδης συζήτηση της υπ’ αρίθ.  58/97 απόφασης προσήλθε 

   ο κ. Ο. Σιδηρόπουλος και αποχώρησε ο κ. Ε. 
Παναγιωτίδης. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 85/97 
απόφασης προσήλθε ο κ. Χ. Παπαγεωργίου. Κατά τη 
συζήτηση της υπ’ αρίθ. 94/97 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. 
Βαφείδης και αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 

 
 



 
 
 
 Στη συνέχεια  ο κ. πρόεδρος εισηγούμενος το αυτό 28ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 29-1-97 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών κ. Κων/νου Πουλασουχίδη, που έχει ως εξής: Σας 
γνωρίζουμε ότι επειδή το επιβατικό αυτοκίνητο του Δήμου, συχνά παρουσιάζει 
βλάβες, με αποτέλεσμα να δημιουργείται πρόβλημα στις υπηρεσιακές μετακινήσεις 
του Δημάρχου, είναι ανάγκη ο Δήμος μας, να εξοπλισθεί με ένα ακόμη επιβατικό 
αυτοκίνητο προϋπολογιζόμενης δαπάνης δρχ. 18.000.000. 
 Υστερα από τα παραπάνω, παρακαλείται το Συμβούλιο να προβεί στην 
τροποποίηση του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 1997 ως εξής: 
 Α. Μεταφέρει από τον Κ.Α 05/111.1 «Αποδοχές τακτικών υπαλλήλων» ποσό δρχ. 
18.000.000 στο αποθεματικό (511.1). 
 Β. Μεταφέρει από το αποθεματικό (511.1) ποσό δρχ. 18.000.000 και δημιουργεί νέα 
πίστωση με Κ.Α 05/152.9β «Προμήθεια επιβατικού αυτοκινήτου». 
Πουλασουχίδης: Το αυτ/το του Δημάρχου από τεχνικής πλευράς είναι σε άσχημη 
κατάσταση. Θέλει συνεχώς συντήρηση και πολλές φορές στη διάρκεια των ταξιδιών 
του έχουν δημιουργηθεί προβλήματα. Εχει τεθεί, σ’ αυτή την αίθουσα και από τον κ. 
Παναγιωτίδη, σαν παράκληση, ότι: κ. Δήμαρχε πάρε άλλο αυτ/το διότι αυτό δεν είναι 
για τις μετακινήσεις σου και πάρε ένα καινούργιο. Πείστηκε ο Δήμαρχος να πάρουμε 
ένα καινούργιο αυτ/το. Τα χρήματα αυτά δεν θα χρησιμοποιθούν όλα διότι δεν 
γνωρίζουμε την αξία που θα έχει. Πάντως απ’ ότι υπολογίζουμε δεν θα ξεπερνάει τα 
18 εκ. 
Παπαγεωργίου: Από ποιόν κωδικό έγινε η μεταφορά των χρημάτων; 
Πουλασουχίδης: Από τη μισθοδοσία προσωπικού. Εκεί προβλέπονται οι δαπάνες του 
προσωπικού με βάση τις θέσεις που υπάρχουν στον Ο.Ε.Υ του Δήμου. Ομως δεν 
είναι όλες καλυμένες και η διαδικασία των προσλήψεων απ’ ότι φαίνεται θ’ αργήσει 
λίγους μήνες. Ετσι για το α΄εξάμηνο θα περισσέψουν οι πιστώσεις και επομένως δεν 
δημιουργείται κανένα πρόβλημα. 
Πρόεδρος: Ορίστε τοποθετήσεις. 
Σιδηρόπουλος: Χάρηκα το επιχείρημα του κ. Πουλασουχίδη για την πρόταση του κ. 
Παναγιωτίδη. Σαν αντιπολίτευση εδώ και 6 χρόνια ο κ. Παναγιωτίδης έκανε 
εκατοντάδες προτάσεις και έγινε δεκτή μόνο μία που αφορούσε το αυτ/το του 
Δημάρχου. Συμφωνώ να έχει ένα σίγουρο αυτ/το ο Δήμαρχος αλλά δεν θα 
συμφωνήσω να δώσουμε 18 εκ. για ένα αυτ/το τη στιγμή που οι ανάγκες της πόλης 
είναι πολύ μεγάλες. Θα μπορούσαν να εξοικονομηθούν χρήματα με την αγορά ενός 
φθηνότερου αυτ/του ή ενός μεταχειρισμένου από το κράτος. 
Πρόεδρος: Δεν ισχύει αυτό, διότι αυτή η υπηρεσία έχει καταργηθεί. Από την 
ελεύθερη αγορά μόνο μπορούμε να πάρουμε, όπως ισχύει και για τους βουλευτές.  
Σιδηρόπουλος: Θα τοποθετηθώ με λευκή ψήφο. 
Παπαγεωργίου: Δεν γνωρίζω κατά πόσον είναι επικίνδυνο το αυτ/το αυτό. Το αυτ/το 
αυτό όμως έχει κάποια αξία που είναι τουλάχιστον της τάξης των 7 εκ. αν πουληθεί. 
Δεν θα μείνει να κινδυνεύει κάποιος άλλος, ίσως αντιδήμαρχος. Αρα μιλάμε 
συνολικά για ένα ποσό 25 εκ. Πιστεύω λοιπόν ότι το κνδύλιο είναι πολύ μεγάλο. 
 Ν’ αναβληθεί η σημερινή απόφαση, να γίνει μία έρευνα αγοράς, να δούμε τι 
αυτ/το πιθανόν ν’ απαιτηθεί για να αγορασθεί, να δούμε το κονδύλιο και να έρθει 
συγκεκριμένη πρόταση. 
Πρόεδρος: Το ποσό των 18 εκ. είναι ενδεικτικό. 
Πουλασουχίδης: Αν πουληθεί το αυτ/το τα χρήματα αυτά δεν θα προστεθούν στο 
ποσό αλλά θα μπουν στον προϋπ/σμό του Δήμου. Με τα νέα μέτρα ο Δήμος θα 



πληρώσει και τους δασμούς, θα πληρώσει κανονικά όσα πληρώνει κι ένας ιδιώτης. 
Δεν θα χρειασθούν όλα τα χρήματα. Αν βάλουμε σήμερα 15 εκ. και χρειάζονται 15,5 
εκ. θα κάνουμε τροπ/ση; Οταν θα ρθει θέμα για αγορά αυτ/του μπορείτε να 
προτείνετε το αυτ/το που θα αγοράσει ο Δήμαρχος. 
 Πρόεδρος: Ποιοί συνάδελφοι διαφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο κ. Χ. Παπαγεωργίου. 
Πρόεδρος: Ποιοί συνάδελφοι συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
K.Ασλάνογλου, Κ.Κόλβατζης, Κ.Βαφείδης, Θ.Τέτος, Ε.Λελεκάκης, 
Κ.Πουλασουχίδης, Κ.Γκαβαϊσές, Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης, Β.Τσίλης, 
Δ.Ζαμάνης, Μ.Αδαλόγλου, Π Αγαθαγγελίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι κ. κ. Ο. Σιδηρόπουλος και Ε.Σοφιανίδης. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. Το από 29-1-97 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών κ. Κων/νου 
Πουλασουχίδη. 
2. Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 1997 για την 
δημιουργία νέας πίστωσης. 
3. Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.  Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 171 του ΔΚΚ(Π.Δ 410/95) και του άρθρου 8 
του από 17/5 - 15/6/59 Β.Δ «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού των Δήμων 
και Κοινοτήτων» 

 Αποφασίζει  Κατά  Πλειοψηφία 
 Τροποποιεί  τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1997 ως εξής: 
         Α. Μεταφέρει από τον Κ.Α 05/111.1 «Αποδοχές τακτικών υπαλλήλων» ποσό 
δρχ. 18.000.000 στο αποθεματικό (511.1). 
           Β. Μεταφέρει από το αποθεματικό (511.1) ποσό δρχ. 18.000.000 και 
δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α 05/152.9β «Προμήθεια επιβατικού αυτοκινήτου». 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 94 / 1997 
.....................................................................................................................................
.. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 
 
 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
Ι. Κουρουζίδης                Ε. Παναγιωτίδης 
Κ. Κόλβατζης                 Ο. Σιδηρόπουλος 
Κ. Βαφείδης                    Ε. Σοφιανίδης 
Θ.Τέτος                           Χ. Παπαγεωργίου 
Ε. Λελεκάκης                 Β.Τσίλης 
Κ. Πουλασουχίδης         Γ. Χιονίδης 
Π. Καρασαββίδου          Δ. Ζαμάνης 
Κ. Γκαβαϊσές                 Μ. Αδαλόγλου 
Α. Μαρκούλης               Π.Αγαθαγγελίδης 

      Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 
    ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ 

Α. Καραντουμάνης 
 
 
 
 

    Ακριβές απόσπασμα 
    Βέροια  24 - 2 - 1997 

         Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 
 

          ΜΕΝΕΛΑΟΣ  ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 


